

TADA 12% OFF New User Voucher Terms and Conditions

1. This voucher is only valid for use in Hong Kong.
2. This voucher is valid for 30 days once issued.
3. This voucher offers a maximum discount of HK\$25 for each trip.
4. Each user may use this voucher once.
5. This voucher is only applicable for credit card payments.
6. This voucher is not valid with any other voucher(s) and cannot be exchanged for cash in part or full.
7. This voucher is supplied by TADA Mobility (Hong Kong) Co., Limited and the use is subject to the terms and conditions issued by TADA Mobility (Hong Kong) Co., Limited. We are not the supplier of any voucher. The Mox Disclaimer applies in respect of the voucher.
8. TADA Mobility (Hong Kong) Co., Limited reserves the right to modify these terms and conditions at any time without prior notice.

TADA \$58 off Airport Trip Voucher Terms and Conditions

1. This voucher is only valid for use in Hong Kong.
2. This voucher is valid for 30 days once issued.
3. This voucher only applies to trips to or from Hong Kong International Airport.
4. Each user may use this voucher once.
5. This voucher is only applicable for credit card payments.
6. This voucher is not valid with any other voucher(s) and cannot be exchanged for cash in part or full.
7. This voucher is supplied by TADA Mobility (Hong Kong) Co., Limited and the use is subject to the terms and conditions issued by TADA Mobility (Hong Kong) Co., Limited. We are not the supplier of any voucher. The Mox Disclaimer applies in respect of the voucher.
8. TADA Mobility (Hong Kong) Co., Limited reserves the right to modify these terms and conditions at any time without prior notice.

Mox Stamp Rewards Worth up to HKD140 Terms and Conditions

1. The TADA x Mox Mission (“**Mission**”) period starts on 12 December 2024 and ends on 31 March 2025 (both days inclusive) (“**Promotion Period**”).
2. This Mission is only open to valid users of TADA in Hong Kong who are also holders of a Mox Credit Card (“**Eligible Users**”).

3. The first 5,000 Eligible Users (“**Participants**”) will receive one (1) stamp for each Taxi ride with TADA that they pay for using their Mox Credit Card during the Promotion Period.
4. Each Participant can earn a maximum of 30 stamps during the Promotion Period.
5. TADA will issue a “**voucher**” of HK\$40 to Participants for their successful collection of the first 6 (six) stamps and a voucher of HK\$25 for every subsequent collection of 6 (six) stamps during the Promotion Period. Therefore, each Participant can earn up to HK\$140 in voucher rewards. Each voucher is valid for only 30 days once issued (including the date of issue).
6. The vouchers are only valid for payment on TADA using a Mox Credit Card.
7. The vouchers cannot be used with any other TADA voucher(s) and cannot be redeemed for cash (whether in part or full).
8. If you previously added your Mox Credit Card before the Mission, please delete and re-add your Mox Credit Card before joining the Mission.
9. The Mox Disclaimer (which can be found on the ‘Legal Documents’ page of Mox’s website) applies in respect of this Mission and any participation by a Participant in it.
10. TADA Mobility (Hong Kong) Co., Limited reserves the right to modify these terms and conditions at any time without prior notice.

Mox Stamp Rewards Voucher Terms and Conditions

1. Each voucher can only be used once and is only valid for use with TADA in Hong Kong.
2. Each voucher is valid for only 30 days once issued (including the date of issue).
3. Each voucher is only valid for payment of Taxi trips on TADA using a Mox Credit Card.
4. Each voucher cannot be used with any other TADA voucher(s) and cannot be redeemed for cash in part or full.
5. If you are unable to use this voucher and previously added your Mox Credit Card before this campaign, please delete and re-add your Mox Credit Card before trying again.
6. This voucher is supplied by TADA Mobility (Hong Kong) Co., Limited and the use is subject to the terms and conditions issued by TADA Mobility (Hong Kong) Co., Limited. We are not the supplier of any voucher. The Mox Disclaimer applies in respect of the voucher.
7. TADA Mobility (Hong Kong) Co., Limited reserves the right to modify these terms and conditions at any time without prior notice.

To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!

Last updated: 12 December 2024

「TADA 88 折優惠碼」條款及細則：

1. 此優惠碼僅限香港地區使用。
2. 此優惠碼有效期為 30 天。
3. 此優惠碼於每段行程中可獲最高 HK\$25 折扣。
4. 每位用戶可使用此優惠碼一次。
5. 此優惠碼只適用於信用卡付款。
6. 此優惠碼不得與其他優惠碼同時使用，亦不可部分或全額兌換現金。
7. 此優惠碼由 TADA Mobility (Hong Kong) Co., Limited 供應，其使用受 Mobility (Hong Kong) Co., Limited 發出的條款及細則約束。我們不是任何優惠碼的提供方。Mox 的免責聲明適用於本推廣的優惠碼。
8. TADA Mobility (Hong Kong) Co., Limited 保留隨時修改這些條款及細則的權利，恕不另行通知。

「TADA \$58 往返機場優惠碼」條款及細則：

1. 此優惠碼僅限香港地區使用。
2. 此優惠碼有效期為 30 天。
3. 此優惠碼只限往返香港國際機場使用。
4. 每位用戶可使用此優惠碼一次。
5. 此優惠碼只適用於信用卡付款。
6. 此優惠碼不得與其他優惠碼同時使用，亦不可部分或全額兌換現金。
7. 此優惠碼由 TADA Mobility (Hong Kong) Co., Limited 供應，其使用受 Mobility (Hong Kong) Co., Limited 發出的條款及細則約束。我們不是任何優惠碼的提供方。Mox 的免責聲明適用於本推廣的優惠碼。
8. TADA Mobility (Hong Kong) Co., Limited 保留隨時修改這些條款及細則的權利，恕不另行通知。

「專享 TADA x Mox 任務獨家獎賞高達 HKD140」條款及細則：

1. Mox x TADA 印花換領活動（「**本活動**」）日期為 2024 年 12 月 12 日至 2025 年 3 月 31 日（包括首尾兩日）（「**推廣期**」）。
2. 本活動僅限持有 Mox 信用卡的香港有效 TADA 用戶（「**合資格用戶**」）參與。
3. 首 5,000 位合資格用戶（「**參與者**」）將就其在推廣期內於 TADA 使用 Mox 信用卡支付的各段的士行程獲得一個印花。

4. 每位參與者在推廣期內最多可獲得 30 個印花。
5. TADA 將向首次成功獲得六個印花的參與者發出價值港幣 40 元的「優惠券」，並就參與者隨後獲得的每六個印花發出價值港幣 25 元的優惠券。因此，每位參與者最多可賺取港幣 140 元優惠券獎勵。每張優惠券僅在發出日後 30 天內（包括發出日）有效。
6. 優惠券僅適用於使用 Mox 信用卡於 TADA 作出的付款。
7. 優惠券不得與任何其他 TADA 優惠券同時使用，亦不可兌換現金（無論部分或全部）。
8. 若你已於參與本活動開始前已於支付方式中已加入 Mox 信用卡，請刪除及重新加入你的 Mox 信用卡。
9. Mox 免責聲明（可參閱 Mox 的網站內的「條款及細則」頁面）適用於本活動及參與者的任何參與。
10. TADA Mobility (Hong Kong) Co., Limited 保留隨時修改該等條款及細則的權利，恕不另行通知。

「TADA x Mox 任務優惠券」條款及細則

1. 每張優惠券只可使用一次，且只適用於香港 TADA 使用。
2. 每張優惠券僅在發出日後 30 天內（包括發出日）有效。
3. 每張優惠券僅適用於使用 Mox 信用卡於 TADA 作出的士行程付款。
4. 每張優惠券不得與任何其他 TADA 優惠券同時使用，亦不可兌換現金（無論部分或全部）。
5. 若你無法使用該優惠券及已於早前在支付方式中已加入 Mox 信用卡，請刪除及重新加入你的 Mox 信用卡後再重新嘗試使用。
6. 此優惠券由 TADA Mobility (Hong Kong) Co., Limited 供應，其使用受 Mobility (Hong Kong) Co., Limited 發出的條款及細則約束。我們不是任何優惠碼的提供方。Mox 的免責聲明適用於本推廣的優惠碼。
7. TADA Mobility (Hong Kong) Co., Limited 保留隨時修改該等條款及細則的權利，恕不另行通知。

借定唔借？還得到先好借？

最後更新日期：2024 年 12 月 12 日